



Date: 04 February 2026
Ref: PMS/ADX/02/2026/003

التاريخ: 04/02/2026
المرجع: PMS/ADX/02/2026/003

Disclosure and Compliance Section
Market Operations Surveillance Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE

السادة/ قسم الإفصاح والامتثال المحترمين،
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

الموضوع: الإعلان عن قرار مجلس إدارة شركة بالمز الرياضية ش.م.خ. بالتمرير ("الشركة")

Sub: Announcement of Resolution by Circulation Board of Directors of Palms Sports PJSC ("The Company")

Palms Sports PJSC (the "Company") hereby discloses that its Board of Directors intends to issue a Resolution by Circulation, scheduled to be announced on Monday, 09 February 2026, concerning the change of the previously announced date of the Company's Annual General Assembly Meeting ("AGM").

The Board of Directors had previously resolved, during its Meeting No. (01) of 2026 held on 20 January 2026, to convene the AGM on 20 February 2026. The new date is currently under review by the Board.

Subject to the issuance of the Resolution by Circulation, the Company will announce the new date, time, and venue of the Annual General Assembly Meeting in due course, in accordance with the applicable laws, regulations, and disclosure requirements.

تعلن شركة بالمز الرياضية ش.م.ع ("الشركة") أن مجلس إدارتها يعتزم إصدار قرار بالتمرير. سيتم الإعلان عنه بتاريخ يوم الاثنين 09 فبراير 2026، وذلك بشأن تغيير الموعد المعلن سابقاً لانعقاد اجتماع الجمعية العمومية السنوية ("الجمعية العمومية").

وكان مجلس الإدارة قد اعتمد، خلال اجتماعه رقم (01) لسنة 2026 المنعقد بتاريخ 20 يناير 2026، تحديد موعد انعقاد الجمعية العمومية السنوية في 20 فبراير 2026. ويجري مجلس الإدارة حالياً مراجعة هذا الأمر.

وبعد صدور قرار التمرير، ستقوم الشركة بالإعلان عن الموعد الجديد ومكان وتوقيت انعقاد اجتماع الجمعية العمومية السنوية في وقت لاحق، وذلك وفقاً لأحكام القوانين واللوائح المعمول بها ومتطلبات الإفصاح ذات الصلة.

Best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

فؤاد فهمي درويش - الرئيس التنفيذي
Fouad Fahmi Darwish - CEO

